

# 小母牛 HEIFER 競跑助人2018 Race to Feed 18

主辦單位 Organizer



日期 | 2018.11.11  
Date

時間 | 8:00 am - 12:00 noon  
Time

地點 | 沙田科學園白石角海濱長廊  
Venue | HK Science & Technology Park Pak Shek Promenade

## Extra Donation Form 額外捐款表格

本年活動收益將用於支持小母牛在中國扶貧項目。Donations raised for this years event will be allocated povety alleviation project in China.

### 比賽組別

### RACE CATEGORIES

- 個人 Individual     3K家庭組 3K Family Team     3K團體組 3K Group Team
- 企業/機構組 Corporate/ Organization Group     中小企 SME     非牟利、教育及醫護團體 Non-Profit, Educational & Healthcare Organisation

\*請在適當位置加上“√” Please tick the appropriate

參加者/家庭組/團體組聯絡代表 Name of Participant/ Family / Group Coordinator: \_\_\_\_\_

通訊地址 Address: \_\_\_\_\_

公司/組織/學校名稱 Corporate/ Organization/ School Name: \_\_\_\_\_

隊伍名稱 (如有) Team Name (if any): \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No.: \_\_\_\_\_ 電郵 Email: \_\_\_\_\_

\* 如表格不敷應用，請自行覆印或於網頁下載。If extra forms are needed, please copy or download it at: [www.racetofeed.org.hk](http://www.racetofeed.org.hk)  
\* 捐款收據將寄予參賽者或組長代為發給隊員。All donation receipts will be sent to Participants / or group coordinator by post.

	捐助者姓名 Name of Sponsors (請用正楷填寫 In Block Letters)	捐助金額 Donation Amount HK \$	正式收據 Official Receipt (√/×)
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			

總數 Total HK \$ \_\_\_\_\_

## 額外捐款方法及注意事項

### Extra Donation Methods & Important Notes

**支票捐款：**個人參加者或聯絡代表負責收集所有額外捐款表格及捐款支票。每張額外捐款表格須附有一張劃線支票(抬頭：香港小母牛有限公司)寄回以下地址。

**直接銀行捐款：**請直接存入“香港小母牛有限公司”銀行戶口

- 中國銀行戶口：012-873-1-051534-9 (港元)

- 匯豐銀行戶口：047-830-997-838 (港元)

填妥的報名表格正本，額外捐款表格連同捐款支票，或銀行存款收條正本一併寄回「香港九龍鑽石山彩虹道202-204號華懋工業大廈1樓A室」信封面請註明「小母牛競跑助人2018」。

**網上額外捐款：**請參閱活動網站之「額外捐款」[www.racetofeed.org.hk](http://www.racetofeed.org.hk)

**捐款收據：**港幣\$100或以上可獲發出捐款收據，供申請扣除香港稅款之用。

捐款收據名稱根據「捐助人」發出。捐款收據將寄予參加者(個人組)/聯絡代表(團體組)代為分發給捐助人，所有正式收據將於活動後三個月內發出。

**截止提交全數善款日期：**2018年11月2日

#### By Cheque:

Individual participant / group coordinator will collect all the extra donation forms and cheques from team member and donors. Each extra donation form should be attached with one crossed cheque. Please make the crossed cheque payable to "Heifer Hong Kong Ltd." and mail to the below address.

#### By Direct Transfer:

Please deposit to the Heifer Hong Kong Ltd bank accounts as follows:

- Bank of China: 012-873-1-051534-9 (Hong Kong Dollars)

- The Hongkong and Shanghai Bank: 047-830-997-838 (Hong Kong Dollars)

Please send the completed enrollment form, extra donation form with cheque or original bank-in slip by post to "Flat A, 1/F, Wah Mow Factory Building, 202-204 Choi Hung Road, Diamond Hill, Kowloon, Hong Kong" and specific "Heifer Race to Feed 2018" on envelope.

#### Donation Receipt

Donations of HK\$100 or more are tax-deductible. Donation receipts will be issued according to the name of donors. Receipts will be sent to the participant (individual) / group coordinator (Team) for distribution. Official donation receipts will be issued within 3 months after the event.

**Deadline of submitting full amount of donations: 2.11.2018**

## 查詢

### ENQUIRY

電話Tel：2117 1650

電郵 Email：heifer@sportsoho.com

地址：香港九龍鑽石山彩虹道202-204號華懋工業大廈1樓A室

Address: Flat A, 1/F, Wah Mow Factory Building, 202-204 Choi Hung Road, Diamond Hill, Kowloon, Hong Kong